

Constantinos Simitis

Από: Spinelli Group

Αποστολή: Δευτέρα, 5 Σεπτεμβρίου 2011 11:48 πμ

Προς:

Θέμα: "Federal Now" New publication by Andrew DUFF 15

PRESS RELEASE - COMMUNIQUE DE PRESSE - 5.09.2011

[Sign the Manifesto →](#) | [Signez le Manifeste →](#)*Version française ci-après.***'FEDERAL UNION NOW' – NEW PUBLICATION BY ANDREW DUFF**

The European Union must take a decisive step towards a federal economic government, with common fiscal policies and a larger budget, if it is to save the euro. Saving the euro is the precondition for the economic recovery of all Europe.

Therefore a major revision of the EU treaties can no longer be avoided.

EU states which choose not to accept political union will have to be offered a new form of associate membership. At any rate, the new treaty, which will be prepared by a democratic Convention, must be allowed to enter into force before all 27 member states have completed their ratification processes.

These are the main messages of a hard-hitting new pamphlet written by Andrew Duff and published today by the Federal Trust.

In Federal Union Now Duff defines what he means by a federal Europe and points out the steps needed to transform the Lisbon treaty into a more durable constitutional settlement for the EU. He argues that the current negotiations on the reform of the EU's finances must aim to transfer items from the states' budgets to the EU budget in the interests of efficiency savings. Such a shift in the levels of spending must be reciprocated by the creation of genuinely autonomous streams of revenue to the EU.

Duff draws a distinction between the tight coordination of national economic policies around a German agenda and that of a genuine fiscal union run by a democratic federal economic government. He strongly opposes the practice of intergovernmental cooperation outside the EU treaty framework, which has always failed in the past.

The new form of EU federal government will require the creation of an EU treasury and the integration of the presidencies of the European Commission and European Council. The author advances the European Parliament's efforts to improve its own political legitimacy by installing a pan-European constituency for the election of a certain number of MEPs.

A veteran of the EU's two earlier constitutional Conventions, Duff argues that comprehensive democratic reform will only be achieved through a third Convention composed of ministers, MPs and MEPs.

In a major departure from the status quo, Duff wants the new treaty to enter into force as soon as it has achieved national ratification by only four fifths of the states.

In a stark warning, Andrew Duff says that the recent EU Act of the UK parliament, which installs British referendums on all EU treaty amendment, has imposed an effective unilateral veto on Europe's evolution towards a federal union. The author asks whether the coalition government has either the moral authority or the political will to prevent the rest of the EU from doing whatever it takes to save the

euro. As a contingency plan, Duff proposes that a new category of associate membership be created to cater for the likelihood that the UK will decide not to follow, at least for now, the federalist integration of its mainland European partners.

CONTENTS (28 pp.) • Federal union now • Some history • Defining federalism • Beyond Lisbon • A federal budget • Economic government • Fiscal union • Integrated presidency • A new Convention • Electoral reform • Constitutional settlement • The British problem •

Published in September 2011 by the Federal Trust for Education and Research with the support of the Union of European Federalists (UEF) and the Alliance of Liberals and Democrats for Europe (ALDE).

! AVAILABLE pdf on www.fedtrust.co.uk or www.federaleurope.org or www.andrewduff.eu !
ISBN 978-1-903403-90-7

Editors' Note: Andrew Duff MEP (UK/Lib Dem) is President of the Union of European Federalists and spokesman on constitutional affairs for the Alliance of Liberals and Democrats for Europe (ALDE). He is co-chair of the Spinelli Federalist Intergroup and the Parliament's rapporteur on electoral reform.

'FEDERAL UNION NOW' – UNE NOUVELLE PUBLICATION D'ANDREW DUFF

Si elle entend sauver l'euro l'Union européenne doit faire un pas décisif vers l'organisation d'un gouvernement économique fédéral comprenant des politiques fiscales communes ainsi qu'un budget renforcé. Sauver la monnaie unique est la condition fondamentale pour la reprise économique de toute l'Europe.

Par conséquent, une révision en profondeur des traités ne peut plus être évitée. Aux Etats de l'UE qui décideraient de ne pas accepter une union politique il faudrait proposer une option nouvelle, celle d'Etat membre associé. Dans tous les cas, le nouveau traité qui sera préparé par une Convention démocratique devra entrer en vigueur avant que tous les 27 Etats membres aient complété le processus de ratification.

Voici les principaux messages du nouvel essai d'Andrew Duff publié aujourd'hui par le Federal Trust.

Dans *Federal Union Now* Andrew Duff donne sa définition d'une Europe fédérale et indique quelles sont les mesures nécessaires pour transformer le traité de Lisbonne en une solution constitutionnelle plus durable pour l'UE. L'auteur souligne que les négociations actuelles sur la réforme des finances de l'UE devraient se focaliser sur le transfert d'éléments des budgets des Etats membres vers le budget de l'Union afin de réaliser des économies réelles et efficaces. Pareil changement dans le niveau des dépenses devraient être contrebalancé par la création de sources de revenus réellement autonomes pour l'UE.

Andrew Duff opère une distinction entre une coordination étroite des politiques économiques nationales autour d'un programme défini par l'Allemagne et une véritable union fiscale menée par un gouvernement économique fédéral réellement démocratique. Il est fortement opposé à la pratique de la coopération intergouvernementale en dehors du cadre des traités qui s'est toujours soldée par des échecs.

La nouvelle forme du gouvernement fédéral de l'UE exigera la création d'un Trésor européen ainsi que la fusion des présidences de la Commission européenne et du Conseil européen. L'auteur insiste sur les efforts du Parlement européen pour accroître sa propre légitimité démocratique via l'instauration d'une circonscription paneuropéenne pour l'élection d'un certain nombre des députés européens. En tant qu'ancien de deux dernières Conventions constitutionnelles, Duff souligne qu'une réforme démocratique complète ne peut être atteinte qu'à travers une troisième Convention, composée de

ministres, de membres des parlements nationaux et du Parlement européen.

En contraste avec le statu quo, Duff suggère que le nouveau traité entre en vigueur une fois ratifié par seulement les quatre cinquièmes des Etats membres. Dans une mise en garde sévère, Andrew Duff revient sur la récente loi du Parlement britannique imposant l'usage automatique du référendum pour tous futurs amendements des traités de l'UE qui représente, de fait, un veto unilatéral sur l'évolution de l'Europe vers une union fédérale. L'auteur pose la question de savoir si le gouvernement de coalition du Royaume-Uni dispose de l'autorité morale et politique pour empêcher le reste de l'UE de prendre les mesures nécessaires afin de sauver l'euro. Comme plan de secours, Duff propose de créer une nouvelle catégorie d'Etats membres associés pour remédier à l'éventualité où le Royaume-Uni déciderait de ne pas suivre, au moins dans l'immédiat, la voie de l'intégration fédérale décidée par ses partenaires continentaux.

CONTENTS (28 pp.) • Federal union now • Some history • Defining federalism • Beyond Lisbon • A federal budget • Economic government • Fiscal union • Integrated presidency • A new Convention • Electoral reform • Constitutional settlement • The British problem •

Publié en Septembre 2011 par le Federal Trust for Education and Research avec le soutien de l'Alliance des Démocrates et Libéraux pour l'Europe (ADLE)

! Disponible en format pdf. sur www.fedtrust.co.uk ou www.federaleurope.org ou www.andrewduff.eu !

ISBN 978-1-903403-90-7

Note de l'éditeur : Andrew Duff MPE (Royaume-Uni/LibDem) est le président de l'Union des Fédéralistes Européens et le porte-parole sur les affaires constitutionnelles par l'Alliance des Libéraux et Démocrates pour l'Europe (ADLE). Il est co-président de l'Intergroupe Fédéraliste Spinelli et le rapporteur du Parlement européen sur la réforme électorale.



Contact us - submit a suggestion → | Nous contacter - soumettre une suggestion →

The Spinelli Group – European Parliament ASP 1E254 – Rue Wiertz 60
1047 Bruxelles BELGIUM | T.

Unsubscribe | Désabonner

Information from ESET Smart Security, version of virus signature database 6436 (20110904)

The message was checked by ESET Smart Security.

<http://www.eset.com>